

No. 36794. Multilateral

CONVENTION (NO. 181) CONCERNING PRIVATE EMPLOYMENT AGENCIES. GENEVA, 19 JUNE 1997 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2115, I-36794.*]

RATIFICATION

Bosnia and Herzegovina

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 18 January 2010

Date of effect: 18 January 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 1 October 2010

RATIFICATION

Slovakia

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 22 February 2010

Date of effect: 22 February 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 1 October 2010

N° 36794. Multilatéral

CONVENTION (NO 181) CONCERNANT LES AGENCES D'EMPLOI PRIVÉES. GENEVE, 19 JUIN 1997 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2115, I-36794.*]

RATIFICATION

Bosnie-Herzégovine

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 18 janvier 2010

Date de prise d'effet : 18 janvier 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 1^{er} octobre 2010

RATIFICATION

Slovaquie

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 22 février 2010

Date de prise d'effet : 22 février 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 1^{er} octobre 2010